
RADA GMINY 
CEWICE 

Protokół Nr XIX/2020 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 27 sierpnia 2020 r. 

Obecni na sesji: 
- radni wg listy obecności, 
- sołtysi wg listy obecności, 
- Wójt Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- radca prawny, 
- protokolant, 
- publiczność. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał 
wszystkich zebranych i otworzył X I X sesję Rady Gminy Cewice. W dalszej 
części Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad, ponieważ 
obecnych było 15 radnych. 

Następnie Wójt Gminy Cewice odczytał podziękowanie i wręczył nagrody dla 
sportowców: Pana J . S. i W. C. za zajęcie I miejsca w piłce siatkowej z drużyną 
Wojewódzkiej Kadry Nadziei Olimpijskich. Ponadto Wójt podziękował również 
Panu J . P. za przygotowanie zawodników. Radni Rady Gminy Cewice również 
przyłączyli się do podziękowań dla w/w sportowców. 

Ad. 2 

Pan Wiesław Keller odczytał porządek obrad, który przedstawiał się 
następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu bez odczytywania z ostatniej sesji Rady Gminy 

Cewice. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 

na rok 2020 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
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d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/121/2019 Rady 
Gminy Cewice z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Cewice na lata 2020-2032 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały nr 
VII/63/2019 Rady Gminy Cewice z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie 
poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, 
opłaty targowej oraz opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, terminów płatności dla 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 
Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji 
inwestycji Gminy Cewice oraz Lasów Państwowych Nadleśnictwo 
Cewice pn. „Remont drogi gminnej w miejscowości Siemirowice 
zlokalizowanej na działce nr 147 obręb Siemirowice" 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
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a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących 
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Cewice 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska, 
d) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
e) dyskusja, 
f) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 
w Gminie Cewice, w roku szkolnym 2020/2021 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce 
samorządu terytorialnego 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały 

13. Przyjęcie protokołu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli pn: 
„Kontrola działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Cewicach oraz 
filii w Maszewie Lęborskim - analiza prowadzonej gospodarki 
finansowej." 

14.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informacje Wójta 
Gminy. 

15.Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 
a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

16.Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 



17.Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
18. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów 

jednostek pomocniczych. 
19. Zamknięcie obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy - Pan Wiesław Keller zapytał, czy ktoś 
chciałby zgłosić uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Nikt nie zgłosił wniosków i uwag do odczytanego porządku obrad X I X sesji 
Rady Gminy Cewice. W związku z tym przystąpiono do głosownia nad 
przyjęciem odczytanego przez Przewodniczącego Rady Gminy Cewice 
porządku obrad X I X sesji Rady Gminy Cewice: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się - 0. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z X V I I I sesji 
sporządzono w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, został on 
przesłany do zapoznania się wszystkim radnym, a także przed sesją wyłożony 
był do wglądu w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z X V I I I sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 4 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice 
na rok 2020. 



Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani M. Franciszczak - Skarbnik Gminy 
Cewice na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Pan Wójt zwrócił uwagę na wydatki nie planowane w roku bieżącym, a które 
gmina musiała i musi ponieść tj.: na remont hydroforni w Siemirowicach 
(koszt ok. 150 tys. zł), na remont komina przy SP w Cewicach, na remont dachu 
w budynku niepublicznej szkoły w Bukowinie, usprawnienie systemu 
hydrantowego przy szkole w Cewicach. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinie do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną opinię do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również przedstawiła 
pozytywną opinię do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice poprosił o szczegółowe informacje 
dot. sposobu finansowania remontu dachu w budynku niepublicznej szkoły 
w Bukowinie. 

Pan Wójt poinformował, że z lat ubiegłych w budżecie gminy jest 150 tys. 
zaoszczędzonych przez Stowarzyszenie Rozwój Bukowiny. Wójt będzie prosił 
Stowarzyszenie Rozwój Bukowiny o partycypowanie w kosztach remontu dachu 
i w związku z tym muszą oni wykazać oszczędności na koniec roku. Zauważył, 
że do szkoły w Bukowinie chodzą dzieci z sąsiednich gmin. Podkreślił, że na 
terenie Gminy Cewice funkcjonuje również druga szkoła niepubliczna, która ma 
także wiele potrzeb, ale nie ubiega się o środki finansowe z Gminy Cewice. 
Pomaga się tej szkole w różny sposób np. przekazano komputery. 
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Następnie Przewodniczący Rady podkreślił, że istotne jest racjonalne 
gospodarowanie środkami finansowymi jeśli chodzi o funkcjonowanie szkół. 

Radny M. Grybisz zwrócił uwagę na niszczejący budynek szkoły w Karwicy. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, 
więc przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 5 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/121/2019 Rady Gminy 
Cewice z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Cewice na lata 2020-2032. 

Wyjaśnień do uchwały udzieliła Pani M. Franciszczak - Skarbnik Gminy 
Cewice na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Pan Wójt przypomniał możliwe konsekwencje sprawy Gminy Cewice w sądzie 
I I instancji w związku z niewykonaniem inwestycji w terminie - kanalizacji 
w Siemirowicach przez wykonawcę. Zwrócił również uwagę na konieczność 
rozbudowy szkoły w Siemirowicach. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił pozytywną opinie do odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną opinię do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również Pani 
Anna Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury 
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i Sportu Rady Gminy Cewice. 

Maria Bachan - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej również przedstawiła 
pozytywną opinię do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 6 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zmiany treści załącznika do uchwały nr VII/63/2019 
Rady Gminy Cewice z dnia 23 maja 2019 r. w sprawie poboru podatku 
od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego, opłaty targowej oraz 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów, terminów płatności dla inkasentów oraz określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Wyjaśnień do uchwały udzielił Wójt Gminy Cewice. Uzasadnienie do niniejszej 
uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 7 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 
Cewice. 



Przewodniczący Rady poinformował, że skarga została wniesiona do Rady 
Gminy za pośrednictwem Wojewody Pomorskiego. 

Radny Grzegorz Partyka poinformował, że podniesione w skardze zarzuty 
związane są z brakiem, w ocenie skarżącej, nadzoru ze strony Wójta Gminy nad 
pracownikami Urzędu Gminy, a także brakiem nadzoru nad mieniem gminnym. 
Wyjaśnił, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice w oparciu 
0 analizę dostępnych dokumentów, przedłożonych przez Kierownika Referatu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej oraz po dokonaniu analizy złożonych 
wyjaśnień również przez Wójta Gminy uznała skargę za bezzasadną. Następnie 
Pan Partyka przedstawił pozytywną opinię do odczytanego projektu uchwały 
w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Wójt Gminy Cewice w przedmiotowej sprawie poinformował, że skarżąca nie 
ma generalnie zastrzeżeń do Wójta Gminy lecz do pracownika Urzędu Gminy, 
z którym jest skonfliktowana. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 8 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie przystąpienia do wspólnej realizacji inwestycji 
Gminy Cewice oraz Lasów Państwowych Nadleśnictwo Cewice pn. „Remont 
drogi gminnej w miejscowości Siemirowice zlokalizowanej na działce 
nr 147 obręb Siemirowice". 

Wyjaśnień do uchwały udzielił Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 
do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
1 Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
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przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 9 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Wójt Gminy Cewice - Pan Jerzy Bańka udzielił wyjaśnień do przedstawionej 
uchwały na podstawie uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały w 
imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 10 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Cewice. 

Pan Jerzy Bańka - Wójt Gminy Cewice udzielił wyjaśnień do przedstawionej 
uchwały. Poinformował, że dostosowano zasady wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Cewice do nowych 
przepisów i regulacji. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały 
w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska. 



Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 11 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Mariola Szyca odczytała 
projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Cewice, w roku szkolnym 2020/2021. 

Jerzy Bańka - Wójt Gminy Cewice udzielił wyjaśnień do przedstawionej 
uchwały na podstawie uzasadnienia, które stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan W. Keller miał pytanie odnośnie tego, na jakiej podstawie określono 
w uchwale ceny jednostki paliwa w Gminie Cewice. 

Pan Wójt poinformował, że ceny paliwa zmieniały się w ostatnim czasie i jest to 
uśredniona cena jednostki paliwa dla Gminy Cewice. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 12 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Cewice - Pani Marzena Reclaf odczytała 
projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej jednostce samorządu 
terytorialnego. 
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Wójt Gminy Cewice udzielił wyjaśnień do przedstawionej uchwały na 
podstawie uzasadnienia, które stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną opinię do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radny Z. Tryba miał pytania odnośnie godzin kursów autobusów. 

Pan Wójt poinformował, że godziny kursów autobusów zawieszonych zostaną 
przywrócone. Niemniej jednak tą sprawę Wójt jeszcze sprawdzi. 

Radni pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 15, 
przeciw - 0, 

wstrzymujących się - 0. 

Ad. 13 

Pani Maria Bachan odczytała protokół Zespołu Kontrolnego Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Cewice z przeprowadzonej kontroli pn.: „Kontrola 
działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Cewicach oraz filii w Maszewie 
Lęborskim - analiza prowadzonej gospodarki finansowej." 

Przewodniczący Rady - Pan W. Keller podziękował za wnikliwą kontrolę. 

Pani Bachan poinformowała, że Pani Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Cewicach przedstawiła w wymaganym terminie wyjaśnienia i zastosowała się 
do zaleceń zawartych w protokole kontroli. 

Pan Wójt odniósł się do zapisu w protokole: "artykuł 37a ustawy 
o organizowaniu i prowadzeniu działalności kulturalnej mówi, że podmiot 
prowadzący działalność kulturalną, udzielając zamówienia którego wartość 
przekracza kwotę 30.000,00 zł musi zachować transparentność i przejrzystość. 
Zasady te dotyczą również zakupu książek i powinny być zdaniem zespołu 
kontrolnego unormowane nawet, jeżeli zamówienie nie przekracza kwoty 
30.000,00 zł" i poinformował, że chodzi tu o kwotę w euro, a nie zł. 
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Radni pytań i uwag do przedstawionego protokołu kontroli nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Ad. 14 

Wójt Gminy Cewice przedstawił informacje na temat wykonania uchwał 
z poprzedniej sesji. Poinformował, że uchwały z ostatniej sesji przekazano do 
organów nadzoru i nie wniesiono do nich uwag. 

Ponadto Wójt Gminy Cewice przedstawił blok informacyjny na poniższe 
tematy: 

• zakończony ostatni etap budowy drogi przy ul. Spacerowej w Cewicach, 
• sprawa pojemników Caritas - Wójt pisemnie ponaglił o opróżnianie tych 

pojemników, do chwili obecnej nie jest to wykonane, 
• uzyskano dofinansowanie z PRO W na budowę ul. Krótkiej i Słonecznej, 
• wysokość dochodów z podatków pit od początku roku bieżącego 

w stosunku do ubiegłego roku, 
• funkcjonowanie szkół na terenie Gminy Cewice w związku z pandemią 

koronawirusa - wszystkie dzieci będą uczyły się w szkołach, na chwilę 
obecną nie wprowadza się zdalnego nauczania, 

• dowóz dzieci do szkół (przetarg wygrała firma z Somonina), 
• przewóz mieszkańców autobusami szkolnymi ( w pierwszej kolejności 

należy zadbać o bezpieczeństwo dzieci). 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller odczytał n/w opinie 
wypracowane prze komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

• pismo nr OOS.0012.1.7.2020 z dnia 17.06.2020 r. - opinia Komisji 
Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice (załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu), 

• pismo nr OOS.0012.3.7.2020 z dnia 19.06.2020 r. - opinie Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
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Rady Gminy Cewice (załącznik nr 12 do niniejszego protokołu), 
• pismo nr OOS.0012.2.7.2020 z dnia 23.06.2020 r. - opinia Komisji 

Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Gminy 
Cewice (załącznik nr 13 do niniejszego protokołu), 

• pismo nr OOS.0012.4.3.2020 z dnia 18.08.2020 r. - opinia Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice (załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał n/w wnioski wypracowane prze 
komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

• pismo nr OOS.0003.3.1.2020 z dnia 19.06.2020 r. - wnioski Komisji 
Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
Rady Gminy Cewice (załącznik nr 15 do niniejszego protokołu), 

za niniejszymi wnioskami radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 
sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

• pismo nr OOS.0003.4.1.2020 z dnia 18.08.2020 r. - wniosek Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice (załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu), 

za niniejszym wnioskiem radni Rady Gminy Cewice głosowali w następujący 
sposób: 
za - 15, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się - 0. 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad. 16 

Radna M. Reclaf poformowała, że w WPF są zapisane zadania pod nazwą 
budowa ciągu pieszo-rowerowego w kierunku Kamieńca i Maszewa Lęb. 
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Następnie zapytała Wójta Gminy, czy na te zadania wystąpiono 
o dofinansowanie, gdyż został ogłoszony konkurs na tego rodzaju zadania. 

Pan Wójt poinformował, że zostały złożone dwa wnioski o dofinansowanie. 
Niebawem Wójt pojedzie na spotkanie w sprawie rozpatrywania tych wniosków. 
Jeśli zostanie przyznane dofinansowanie wówczas realizacja tych zadań będzie 
w przyszłym roku. Ponadto Pan Wójt poinformował, że uzyskano 
dofinansowanie na drogę w Popowie. 

Radna A. Kubica zapytała się Wójta, czy dzieci uczęszczające do szkoły 
w Bukowinie pomieszczą się w jednym budynku szkoły, skoro drugi budynek 
zostanie wyłączony z użytkowania ze względu na konieczność przeprowadzenia 
remontu dachu. 

Pan J . Bańka poinformował, że uzyskał zapewnienie od Prezesa Stowarzyszenia 
Rozwój Bukowiny, że dzieci pomieszczą się w jednym budynku. 

Pan A. Wenta poprosił Wójta Gminy o przedstawienie informacji na temat 
Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Pan Wójt poinformował, że został złożony wniosek o dofinansowanie 
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Gminie Cewice została 
przyznana kwota 678 tys. zł. Pieniądze te zostaną przeznaczone na budowę 
ostatniej fazy wodociągu w Pieskach. Gmina Cewice może również składać 
wniosek o dofinansowanie z w/w programu - drugi etap na konkretną 
inwestycję. Wójt planuje przeznaczyć te fundusze na budowę kanalizacji 
w Cewicach (ul. Wichrowa). 

Ad. 17 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń 
zgłaszanych na poprzedniej sesji, nie ma również na nie odpowiedzi. 

Ad. 18 

Sołtysi nie zajęli stanowiska w niniejszym punkcie. 
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Ad. 19 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad X I X sesji Przewodniczący Rady 
Pan Wiesław Keller podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady 
o godz. 1450. 

Protokół sporządziła: M<rf« 
Dnia 03.09.2020 r. 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

W 
Wies Heller 
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